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Schriftelijke vragen (artikel 43 RvO) 
 
 
 
Datum vraag:      1 mei 2017 
 

 
Datum antwoord:        1 juni 2017 
 

 
Aan de voorzitter van de raad 
 

 
Onderwerp: bomenkap  
 

 
Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vraag/vragen schriftelijk te 
beantwoorden:  
 

1. Klopt het dat er in opdracht van de gemeente Buren momenteel honderden bomen worden 
gekapt? Kan het college aangeven wat het exacte aantal is? 

 
2. Kan het college aangeven waaruit het acute gevaar bestaat wat deze bomen zouden vormen? 

 
3. Kan het college aangeven hoe dit gevaar is vastgesteld? Is er per boom een risico 

inventarisatie gemaakt of is er slechts steekproefsgewijs een aantal bomen onderzocht?` 
 

4. Is het toezicht in voorgaande jaren onvoldoende geweest resulterend in het bijzonder hoge 
aantal bomen dat dit jaar moet worden gekapt. 

 
5. Is het college op de hoogte van de beperking dat er niet mag worden gekapt indien er in de 

desbetreffende bomen vogels broeden? Zo ja, hoe wordt dit voorkomen? 
 

6. Waarom wordt er niet gewacht tot na het broedseizoen? Mocht acuut gevaar hiervan de 
oorzaak zijn, waaruit bestaat dit dan en waarom is er dan niet eerder (ruim voor het 
broedseizoen) gekapt? 

 

 
Toelichting: 
In opdracht van de gemeente Buren worden bomen gekapt omdat deze een gevaar zouden vormen 
voor de openbare ruimte. 
 

 
Naam en ondertekening:  
 
Joop de Jonge,  Partij voor de Dieren 
 
 

 
De beantwoording van het college/de burgemeester:  
 

1. Op dit moment worden vanuit de jaarlijkse boominspectie (VTA inspectie) verschillende 
bomen gerooid en gesnoeid. Het totaal te rooien bomen was 130 waarvan ruim 30 stuks 
vanwege de Essentaksterfte (zie vraag 4). De overige bomen zijn gerooid vanwege 
uiteenlopende oorzaken zoals leeftijd en overige ziektes. 
 

2. Deze bomen vormen een gevaar voor de openbare ruimte door takval. 
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3. De bomen komen naar voren door de eerder genoemde VTA inspectie waar iedere boom, 
door hiervoor opgeleide inspecteurs, apart wordt gecontroleerd. Deze gegevens worden 
vastgelegd in een beheersysteem. Deze methode valt onder de wettelijke zorgplicht waar elke 
boomeigenaar aan moet voldoen. 

 
4. Nee, we zijn verantwoordelijk voor 23.500 bomen binnen de gemeente Buren en we houden 

ons aan de wettelijke zorgplicht door jaarlijkse inspecties. Het aantal te rooien bomen hangt dit 
jaar nauw samen met de ziektes die de laatste jaren in Nederland heersen zoals met name de 
Essentaksterfte en Kastanjeziekte. 
 

5. Ja, er wordt gewerkt volgens de voorwaarden van de wet Natuurbescherming. We zien er op 
toe dat deze voorwaarden worden nageleefd.   

 
6. Wij houden hier zo veel mogelijk rekening mee. Echter kan en mag er gewerkt worden in deze 

periode, als er aan de voorwaarden van de wet Natuurbescherming wordt voldaan. 
 

 

 
 


